

**Notulen** van de 291<sup>e</sup> vergadering van de Dorpsvereniging Midwolde te houden op donderdag 20 januari 2022 om 19:30 ; bij Anne

**Aanwezig:**

Anne Vogt	Waarnemend voorzitter
Roelof Kraak	Secretaris
Petra de Bruin	Penningmeester, Financiën
Siska Wieland	Notulen, Financiën, Ledenadministratie
Lilian Steyvers	Aspirant bestuurslid

---

**1. Vaststelling agenda**

De agenda iets aangepast en wordt vastgesteld

**2. Notulen 290<sup>e</sup> vergadering**

De notulen worden besproken en een beetje aangepast. Ze kunnen verspreid worden

**3. Actie- en besluitenlijst 290**

Deze bespreken we en is weer up to date

**4. Voorbereiding ALV 2022**

- Planning dinsdag 29 maart; onder voorbehoud
- Navraag naar biljartclub doen ook inzake biljarttafel. Anne doet dit.
- Voorbereiding gele boekje, de lijst is verdeeld. Graag alle stukken uiterlijk 28 februari. Afspraken over taakverdeling zijn separaat verstuurd.
- Rolverdeling bestuur > Lilian wil wel nieuwe voorzitter worden. Siska gaat penningmeesterschap over nemen van Petra.
- Er is nog een mogelijk nieuw bestuurslid, Anne neemt contact op. Helaas wil deze persoon niet We blijven mensen benaderen.
- We moeten uit gaan zoeken boven welk bedrag we toestemming nodig hebben van de ALV, dit is lastig te vinden

**5. Financiën**

- Subsidie van Provincie Groningen (600 euro) is ontvangen in januari (aangevraagd voor actie bloembollen)
- Dorpsbudget € 2361 van Gemeente Westerkwartier is ook ontvangen.
- Subsidie aanvraag verduurzaming is de deur uit. € 4000.00 (dit naar aanleiding van schade IMG)
- Afrekening omzet Inkies over 2021 is ook binnen. We moeten voor 2021 nog € 7335 terug betalen, we willen dit verrekenen met de te betalen huur vanaf januari 2022. Voorover we kunnen overzien sluiten de begroting 2021 nog met een klein positief saldo af.

**6. Projecten/ activiteiten**

**6.1 Onderhoud Theehuis ; regie: Anne/ Jos Leber**

- Meerjaren onderhoudsplan is in ontwikkeling
- Vervanging dak bovenwoning; akkoord met deze investering
- Er is een Aanvraag subsidie woningverbetering verstuurd. Dit betreft subsidie €4000,00 is de deur uit

- We willen onze afspraken beter vastleggen over besluitvorming over onderhouds- en verbouw-investeringen.
- We besluiten een voorstel voor een onderhoudscommissie te maken t.b.v. bespreking in bestuur in aanwezigheid van Jos en daarna besluit in ALV. Anne en Roelof doen een voorstel. Uitgangspunten: leden met bouwkundige expertise, integraal aandacht voor verduurzaming, Anne nodigt Jos uit voor de 17<sup>e</sup>. Jos ontvangt vooraf het concept voorstel.

6.2 Project rijksbijdrage MOL; We wachten op besluit ministerie.

6.3 Voortgang fietssnelweg:  
- blijven volgen

6.4 Nieuw dorpsbewoners benaderen, Lilian gaat dit doen.

## 7. Mededelingen/ ingekomen stukken

- Mailverkeer Jos over aanvraag subsidie woningverbetering (bijlage)
- Mail Rita Hulst (gemeente) ( bijlage), Ze gaat onze dorpsvisie ook meenemen in het vervolg. Hummel daar is nog nergens sprake van. Als daar een niet agrarische bestemming op moet dan moeten er procedures volgens. Meedenkavond begrip ervoor dat we er niet veel voor voelen.
- Mail inventarisatie PvdA en GroenLinks, we zijn al te laat om te reageren.
- Toekenning subsidie coronafonds Dorps- en buurthuizen provincie Groningen. (600 euro zie financiën)
- Erik heeft een mail gestuurd dat hij nog geen contact met Roelie heeft wat betreft overdracht nieuwsbrief/mail, hij is wel in overleg met Henk wat betreft overnemen activiteiten, Erik heeft ook positief gereageerd op onze mail over het niet promoten van bedrijven op onze site/facebook
- Uitnodiging bij buurt en dorpshuizen, 3 februari. Roelof gaat er heen.
- Mail Rogier Verhagen over een oude onderwijzer Mulder die inn1930 een appelboom -ras heeft vermeerderd, of we hier meer informatie over kunnen geven. We gaan deze mail in de nieuwsbrief verspreiden > ook naar een aantal mensen die hopelijk iets weten (Lubbert Dijk, Stieneke v.d. Wal) (actie Roelof)

8. Rondvraag  
Geen

9. Volgende vergadering  
Donderdag 17 februari 19.30 bij Lilian

Datum	Actie	Door	Status/Update
12-6-2018	AVG uitwerken/beleidsdocument inzake plaatsen stukken	Roelof K./Peter	voorstel gereed, nog agenderen Peter neemt initiatief voor overleg met Roelof
10-10-2019	Onderhoudsplan theehuis	Jos	Nader overleg over meerjarenplan, is bijna klaar voor ALV op agenda
5-11-2020	Navraag bij gemeente over signalen bestemming grasland aan Pas Op	Roelof	Is afgestemd met gemeente per mail met Rita Hulst. Geen voornemens bekend
1-4-2021	AED cursus	Siska vraag Erik	Maart 2022 als het goed is

25-11-2021	Dorpsvisie actualiseren	Bestuur	In de loop van 2022
	Volgende vergadering Jos uitnodigen	Anne	Status onderhoudsplan
	Nieuwe dorpsbewoners benaderen	Bestuur	Actie van Lilian
16-12-2021	Bord Vredewold bij theehuis restaureren	Bestuur	Anne > bij Jos
Jan 2022	Navraag biljarttafel	Anne	
28-10-2021	Oppakken happy hour	Roelof	Zodra dit weer kan vanwege corona
3-9-2020	Rommelmarkt	Bestuur	Zodra het weer kan
25-11-2021	Atelierbezoek alsnog organiseren (Alina vragen)		wie
<b>Datum</b>	<b>Besluit</b>	<b>Actie door</b>	<b>Status</b>
20-1-2022	Vervangen van dak bovenwoning; afhankelijke van resultaat subsidie-aanvraag	bestuur	Eerst subsidie-aanvraag afwachten
20-1-2022	Instaleren van onderhoudscommissie	bestuur	Eerst voorstel maken, bespreken in bestuur, afstemmen met Jos en agenderen op ALV